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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Honvédség birtokában lévő harci-szállító 
helikopterek hány százaléka van azonnal bevethető állapotban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Honvédség léte az átlagemberek számára szinte magától értetődő, mindazonáltal, ha meglátnak 
egy felfegyverzett katonát az utcán, általában meghökkennek. Ez lehet annak oka, hogy az emberek 
viszonylag keveset tudnak a Honvédség működéséről.

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom megtisztelő válaszát:

A Honvédség birtokában lévő harci-szállító helikopterek hány százaléka van azonnal 
bevethető állapotban? 

A harci-szállító helikopterek hány százaléka szorul: szervízre, korszerűsítésre, illetve vár 
leselejtezésre? 

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2020. november 23.


